
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Reģ.Nr. 90000048491 

Gaismas iela 19 k-9, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, fakss 67935819, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 13.marts                        protokols Nr. 6. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 08.03.2024.plkst. 08:50 

- atklāta 13.03.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Sociālo lietu komitejas jautājums 

1. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības saistošajos noteikumos 

Nr.19/2021 Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā" apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

2. Par 1.stāva telpu Meistaru ielā 43, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu;  

3. Par nedzīvojamās ēkas (ambulances) Gaismas ielā 15, Ķekavā, nodošanu valdījumā  

Pašvaldības aģentūrai „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

pārvaldīšanas uzdevumu uzdošanu;  

4. Par pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu nodošanu lietošanā Pašvaldības iestādei 

“Ķekavas novada Sporta centrs”;  

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, B.Z.;  

6. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Uzvaras prospekts 8A, 

Baložos;  

7. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Smilšu iela, Baložos;  

8. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Gaismas iela 20, 

Ķekavā;  

9. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Brīvības iela 9, 

Ķekavā;  

10. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Centra masīvs”, 

Daugmalē, Daugmales pagastā;  

11. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Atpūtas iela, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

12. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Daugavas iela 9A, 

Baldonē;  

13. Par zemes “Veckalni”, Dzērumos, Ķekavas pagastā, piešķiršanu nomā;  

14. Par zemes piešķiršanu nomā I.L. uz daļu no pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Zemeņu iela, Baložos;  

15. Par ēku novietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā d/s "Veckalni" Nr.89, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā. 

Attīstības komitejas jautājumi 

16. Par saistošo noteikumu “Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu;  

17. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. gada 

aktualizāciju;  

18. Par sadarbības līguma parakstīšanu par gājēju laipas izbūvi un uzturēšanu;  

mailto:novads@kekava.lv
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19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Voldemāri” zemes vienībā Baldones pagastā;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Tilta Stūri” zemes vienībā Baldones pagastā;  

21. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Sarma Nr. 98”, Baldones pagastā;  

22. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Virši” zemes vienībā Baldones pagastā;  

23. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Ainavas” zemes vienībā, Baldones pagastā;  

24. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Smilšstūri” zemes vienībā, Baldones pagastā;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Jaunmežuļi”, Baldones pagastā;  

26. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Sakaiņu pilskalns”, 

Daugmales pagastā, sadalei;  

27. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Dravnieki”, Daugmales 

pagastā, sadalei;  

28. Par lokālplānojuma “Rozītes” grozījumu  izstrādes uzsākšanu Daugmales pagastā;  

29. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Brīvības ielā 7, Ķekavā;  

30. Par lokālplānojuma “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai;  

31. Par Ķekavas novada domes saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-173/2009 atzīšanu par spēku 

zaudējušiem daļā;  

32. Par detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un  institūciju atzinumu saņemšanai;  

33. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai un  institūciju atzinumu saņemšanai;  

34. Par detālplānojuma “Jaundaile un Govspēda”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, nodošanu 

publiskajai apspriešanai un  institūciju atzinumu saņemšanai;  

35. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Rāmavas 

iela 18, Rāmavas iela 20”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, grozījumu izstrādei. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

36. Par tirgu rīkošanu 2024. gadā;  

37. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu virtuves telpu, palīgtelpu, iekārtu un 

inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA „Baltic Restaurants Latvia” ēdināšanas 

pakalpojuma izpildei;  

38. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

Apvienotās visu komiteju sēdes jautājumi  

39. Saistošo noteikumu par konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas 

novadā!”” nolikuma apstiprināšanu;  

40. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada pašvaldības nolikums” apstiprināšanu;  

41. Par Ķekavas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu;  

42. Par Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu. 
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Sēdi vada – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Iekšējais auditors Viktorija Belova; 

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs, juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš, eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības jautājumos Monta Ābele-Sedliņa;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Olga Marčenkova; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, izglītības procesu atbalsta vadītāja 

Vera Kļaviņa; 

Finanšu pārvaldes vadītājas vietniece Iveta Dreimane. 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

Ķekavas novada sporta centra vadītāja Anete Medne. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Juris Žilko informē par izsludināto sēdes darba kārtību. Viņš secina, ka iesniegti vairāki 

priekšlikumi, tāpēc aicina iesniedzējus tos komentēt.  

Žilko, Ceļmalnieks, Aigars Vītols un Variks komentē savus priekšlikumus sēdes darba kārtības 

izmaiņām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko - 

No darba kārtības izņemt jautājumu 40. Saistošo noteikumu par konkursa “Remigrācijas 

atbalsta pasākums – “Atgriezies Ķekavas novadā!”” nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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2.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par līguma slēgšanu ar SIA “Ķekavas nami” par 

Daugmales multifunkcionālā centra gāzes apkures katlu nomaiņu ". (Dok.kartiņas 

nosaukums "Par finansējuma no neparedzētiem gadījumiem piešķiršanu DMC gāzes katlu 

maiņai") un izskatīt to, kā pirmo jautājumu darba kārtībā, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Izslēgt no darba kārtības jautājumu  Par sadarbības līguma parakstīšanu par gājēju 

laipas izbūvi un uzturēšanu. Skatīt atkārtoti komitejās, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

4.priekšlikums no Valta Varika -  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu par vēja parku būvniecības Baldones apkaimē ietekmes 

uz vidi novērtējumu un pašvaldības iesaisti tajā, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo nesagatavojoties jautājuma izskatīšanai tas varētu būt 

neproduktīvi un ilgi, bet pret nebalsoja tāpēc, ka jautājums noteikti jāizskata, jo vakar secinājis, 

ka par plānu runāts tikai vienā sēdē, bet nekas vairāk nav darīts, bet plāns šobrīd jau ir tādā 

stadijā, ka tajā varēs veikt tikai nenozīmīgus precizējumus. Viņš aicina šo jautājumu sagatavot 

un iespējami ātri izskatīt. 

Variks balsoja par, tomēr redz, ka vairākums deputātu priekšlikumu noraidījuši, tāpēc aicina 

deputātus, kuriem tas interesē sanākt un sagatavot priekšlikumus par ietekmes uz vidi 

novērtēšanas procedūru. 

Līcis balsoja pret, kaut atālināti piedalījās iedzīvotāju sanāksmē un secināja, ka cilvēkiem ir 

bažas, tomēr tas ir tāpēc, ka nav atbildēts uz daudziem jautājumiem. Līcis uzskata, ka par 

jautājumu var spriest tikai tad, kad ir dati. Šis priekšlikums aicina vienkārši parunāt, bet Līcis 

uzskata, ka parunāt var arī ārpus sēdes, netērējot darbinieku laiku. Viņš piekrīt, ka procesam 

jāseko līdzi un cilvēku lielākā baža bija par vēju parka tuvumu apdzīvotām vietām, tāpēc, ja tas 

vēl iespējams, vēja parku varētu atbīdīt tālāk. 
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Andris Vītols balsoja pret, tomēr arī uzskata, ka par šo jautājumu ir jārunā un jāpanāk 

sabalansētība starp iedzīvotāju un vēja parka attīstītāju interesēm. Viņš piekrīt Līča teiktajam, 

ka lielākās iedzīvotāju bažas ir par attālumu, tāpēc pašvaldībai jādara viss, lai vēja parku 

atbīdītu tālāk. Šobrīd runāt par šo jautājumu var tikai attīstītājs, bet Vītols nedomā, ka viņus 

varēs dabūt piedalīties šai sēdē. 

Romanovska balsoja par, jo uzskata ka līdz 18.martam ir jāiesniedz domei savi priekšlikumi. 

Viņa saka paldies baldoniešiem un deputātiem, kas vāca parakstus šai jautājumā, tomēr viņa 

domā, ka arī domei jāizvirza vērtējumam papildus kritērijus. Viņa pauž viedokli, ka pašvaldībai 

būtu jāiesaistās likumdošanas izmaiņu rosināšanā, un jāpanāk lielāks attālums no apdzīvotām 

vietām, jo tas nav pieņemami, ka cilvēki ir iegādājušies īpašumus, bet dēļ šiem attālumiem zemi 

nevarēs attīstīt. 

Rasnace saka paldies Varikam par priekšlikumu, arī viņa uzskata, ka dome varēja izmantot šo 

priekšlikumu un vismaz informatīvi jautājumu izskatīt, lai dome varētu iesniegt savus 

priekšlikumus. Ir uzsākta iedzīvotāju kolektīvās vēstules sagatavošana tieši ar iedzīvotāju 

priekšlikumiem ietekmes uz vidi novērtēšanas procesam, kas tiks iesniegta arī pašvaldībai 

izskatīšanai. 

Putniņa balsoja par un uzskata, ka šodien kaut informatīvi jautājums bija jāizskata, lai iezīmētu 

soļus, ko pašvaldība dara, kad dara un kādu rezultātu tā vēlas sasniegt. Varētu kaut nolemt 

sasaukt kādu ārkārtas sēdi. Viņa nepiekrīt, ka nav informācijas, jo necer, ka attīstītāji dos kādu 

papildus informāciju tai, ko jau pašvaldība saņēmuši. Putniņa uzskata, ka atruna par 

informācijas trūkumu ir tikai tāpēc lai neiesaistītos jautājuma risināšanā. 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par koriģēto 

sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Valts Variks),  “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 13.marta sēdes darba kārtību. 

 

Variks pauž viedokli par savu balsojumu – balsoja pret, jo tajā nav iekļauts steidzamais 

jautājums par vēja parka būvniecību Baldones apkaimē ietekmes uz vidi novērtējumu un 

pašvaldības iesaisti tajā. Ja jautājums būtu iekļauts,viņš balsotu par darba kārtību 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

43. 
Par gāzes apkures katlu nomaiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:17) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – konstatēts, ka, apsekojot Daugmales multifunkcionālā centra 

katlu māju, katliem konstatēti vairāki defekti, bet šiem katliem rezerves detaļas vairs nav 

nopērkamas, kā arī paši katli nav energoefektīvi. Saņemta arī Ķekavas namu iesniegtā tāme veco 

katlu demontāžai, jaunu katlu iegādei un uzstādīšanai par summu nedaudz virs 76 tūkstošiem. 

Budžetā šādi līdzekļi nebija paredzēti, tomēr sagatavots lēmums par pilnvarojumu katlu iegādei 

un uzstādīšanai atvēlot līdzekļus no budžeta līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 
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Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Dreimane, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar SIA “Ķekavas nami” par Daugmales multifunkcionālā centra gāzes apkures 

katlu nomaiņu, atbilstoši SIA “Ķekavas nami” iesniegtajai tāmei, līdzekļus 76 235,13 euro 

apmērā paredzēt no Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta sadaļas “Līdzekļi 

neparedzētiem gadījumiem”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par saistošo noteikumu grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.31:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – sagatavoti grozījumi saistošajos noteikumos par pabalstiem 

Ķekavas novadā. Saistošie noteikumi tika publicēti pašvaldības mājaslapā, tomēr iedzīvotāju 

priekšlikumi vai iebildumi netika saņemti. Tālāk Lazda sniedz sīku skaidrojumu par veiktajām 

izmaiņām saistošajos noteikumos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Lazda. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.4/2024 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18.augusta saistošajos noteikumos Nr.19/2021 

“Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par telpu nodošanu valdījumā 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.38:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmuma projektu pirma stāva telpas Meistaru ielā 43 

Valdlaučos nodod valdījumā Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centram. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt ar Pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” līgumu 

par ēkas 1.stāva telpu, 183,6 m2 platībā, kas atrodas nekustamā īpašuma Meistaru iela 43, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā, nodošanu valdījumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par ēkas nodošanu valdījumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.41:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – līdzīgs jautājums, pārvaldīšanā nodod bijušās ambulances 

telpas Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centram. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt ar Pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” līgumu 

par nedzīvojamās ēkas (ambulances), kas atrodas nekustamā īpašuma Gaismas iela 15, 

Ķekavā, nodošanu valdījumā.  

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par nekustamo īpašumu nodošanu valdījumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:49) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šis ir līdzīgs jautājums, Ķekavas novada sporta centram 

tiek nodotas likvidētās sporta aģentūras valdījumā bijušie nekustamie īpašumi, kopumā 23 

dažādās adresēs. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Melnieks. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lietošanā Ķekavas novada pašvaldības iestādei “Ķekavas novada Sporta centrs”, tai 

piekritīgus Ķekavas novada pašvaldībai piederošos nekustamos īpašumus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar līgumu pagarināt 

īres līgumu, sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt B.Z.dzīvojamo telpu – dzīvokli Nr._ “Salmiņi”, Baldonē, līdz 2029.gada 1.martam, 

noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko izmantošanu no 2023.gada 

25.augusta līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.50:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis un nākamie septiņi jautājumi ir līdzīgi, tikai finansiālu 

apsvērumu dēļ sadalīti pa adresēm. Pašvaldība saņēma juridiskas personas iesniegumu, kurā tā 

lūdz nodot nomā zemi elektroauto uzlādes staciju izveidei dažādās novada vietās. Sadarbībā 

pašvaldībai ar iesniedzēju atrastas septiņas potenciālās vietas, visām vietām noteikta viena 

sākuma nomas cena, kas būs jāsamaksā uzreiz par nomas 30 gadiem vienā maksājumā, 

noslēdzot nomas līgumu. Šis konkrētais lēmums ir par 35 kv.m. nomu Uzvaras prospektā 8A, 

Baložos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Zvaigzne, Marčenkova, Līcis, Keisters, 

Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates.  

Debatē Līcis. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 35 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Uzvaras prospekts 8A, Baložos.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:14) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī ar šo lēmumu tiks izsolītas nomas tiesības 35 kv.m. zemes 

platībai, par to iegūstot 28350 euro, ja netiek veikts nevien izsoles solis.  

Križanovskis norāda kartē nomas zemes atrašanās vietu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 35 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Smilšu iela, Baložos, un uz tā esošā stāvlaukuma. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:16:26) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – identisks jautājums, prognozēts iegūt 28350 euro par 35 

kv.m.zemes nomas tiesībām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Marčenkova. 

Variks iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis, Variks, Aigars Vītols, Līcis otrreiz, Variks otrreiz.  

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Pirms izsoles konsultēties ar Ķekavas kultūras nama darbiniekiem, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

"Pret" – 3 (Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 11 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze, 

Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Hāze balsojumā atturējās jo viņai nebija skaidras pārliecības vai kultūras namam ir dati par to 

ar ko pārvietojas viņu klienti.  

Variks balsoja par, jo domā, ka kultūras namam ir dati, bet ja nav, tad viņi var veikt aptauju un 

tādus iegūt. 

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo priekšlikums neietekmē lēmuma projektu un, saskaņā ar 

pašvaldības nolikumu, ja priekšlikumi neietekmē lēmuma projektu, tad tie virzāmi izskatīšanai 

atbildīgiem speciālistiem. 

Aigars Vītols balsojumā atturējās, jo jau iepriekš sadzirdēja, ka šādi jautājumi ar kultūras namu 

vadību ir pārrunāti, tomēr kultūras namam ir daudz darbinieku un klientu, un viedokļi varētu būt 

atšķirīgi, tāpat tad būtu jākonsultējas arī ar blakus daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas 

iedzīvotājiem, jo šī stāvvieta arī viņus ietekmē. 

 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Valts 

Variks), “Atturas” – 1 (Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 35 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Variks balsoja pret, jo šī situācija radīs papildus problēmas šajā auto stāvvietā, kur jau šobrīd tā 

ir par mazu un cilvēki meklē citas vietas, kur novietot automašīnas, kas rada problēmas arī 

citiem iedzīvotājiem, un otrs arguments neatbalstīt ir nomas termiņš 30 gadi. Viņš nav 

sadzirdējis pamatojumu šādam termiņam. 

Žilko balsoja par, jo priekšlikums tika noraidīts. 

 

 

 

9. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:39:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – 35 kv.m. liels zemes gabals no kura nomas paredzēts iegūt 

28350 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Pret" – nav, “Atturas” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 35 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Brīvības iela 9, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:42:25) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – tāds pats jautājums, paredzēts nodot nomā 35 kv.m. par 

cenu 2,25 euro bez PVN par vienu kv.m. mēnesī. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Križanovskis, Variks, Līcis, Melnieks, Marčenkova, 

Pozņaks, Jerums, Žilko, Keisters, Zvaigzne, Aigars Vītols. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:28 līdz 11:42. 

Žilko atsāk domes sēdi (ierakstā atsākas plkst.2:41:50 ) 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, Variks komentē pārtraukumā iesniegto priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis, Pozņaks, Variks, Keisters, Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Valta Varika -  

Nosacījumos paredzēt ātrās uzlādes staciju, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks),  

"Pret" – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 9 (Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Valta Varika -  

Par izsoli informēt arī Latvenergo, Virši un citus Latvijā zināmos uzņēmumus, kuri uzstāda 

elektro automobiļu uzlādes stacijas, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks),  

"Pret" – 9 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko -  

Par šo un visām citām elektrouzlādes stacijām nodomāti iznomājamām zemēm sagatavot 

preses relīzi un nosūtīt tiem plašsaziņas līdzekļiem, kuru adreses ir SIM nodaļas rīcībā, 

Atklāti balsojot   
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ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Valta Varika -  

Ņemot vērā iespējamās tehnoloģiju inovācijas tuvākajā nākotnē, nomas termiņu samazināt 

uz 15 gadiem, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsīm "Par" (Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 10 (Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 35 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:15:44) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šajā gadījumā tiks nodoti nomai 37 kv.m., kas provizoriski 

varētu ienest pašvaldībai 29970 euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Aigars Vītols, Marčenkova, Žilko, Jerums, 

Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Variks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Valta Varika -  

Atlikt jautājuma pieņemšanu un veikt pašvaldības redzējuma (plāna) sagatavošanu par 

vēlamo elektro automobiļu un citu ierīču (piemēram, elektro velosipēdu) uzlādes staciju 

tīklu novada teritorijā, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks),  

"Pret" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 5 (Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Valta Varika -  

Par šai elektrouzlādes stacijai nodomāti iznomājamo zemi sagatavot preses relīzi un 

nosūtīt tiem plašsaziņas līdzekļiem, kuru adreses ir SIM nodaļas rīcībā, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo identisks priekšlikums 

tika atbalstīts jau pie iepriekšējā jautājuma. 

 

 

3.priekšlikums no Valta Varika -  

Izsoles nosacījumos paredzēt ātrās uzlādes staciju, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks),  

"Pret" – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne 

Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 6 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Valta Varika -  

Par izsoli informēt arī Latvenergo, Virši un citus Latvijā zināmos uzņēmumus, kuri uzstāda 

elektro automobiļu uzlādes stacijas, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 6 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 10 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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5.priekšlikums no Valta Varika -  

Ņemot vērā iespējamās tehnoloģiju inovācijas tuvākajā nākotnē, nomas termiņu samazināt 

uz 15 gadiem, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsīm "Par" (Valts Variks), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, 

Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 11 (Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Priekšlikumi netika atbalstīti un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 37 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, un uz tā 

esošā stāvlaukuma. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz 14:12. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

12. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:11:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis ir pēdējais izsolāmais zemes gabals Baldonē, tas ir 65 

kv.m.liels paredzēts četrām uzlādes vietām, nomas cena tā pati 2,25 euro bez PVN par 

kv.m.mēnesī 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Valta Varika -  

Atlikt jautājuma pieņemšanu un veikt pašvaldības redzējuma (plāna) sagatavošanu par 

vēlamo elektro automobiļu un citu ierīču (piemēram, elektro velosipēdu) uzlādes staciju 

tīklu novada teritorijā, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsīm "Par" (Valts Variks), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Valta Varika -  

Par šai elektrouzlādes stacijai nodomāti iznomājamo zemi sagatavot preses relīzi un 

nosūtīt tiem plašsaziņas līdzekļiem, kuru adreses ir SIM nodaļas rīcībā, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – 4 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis), "Atturas" – 7 

(Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Kristīne Hāze), "Nepiedalās" – 1 (Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo līdzīgs priekslikums jau 

tika atbalstīts. 

 

 

3.priekšlikums no Valta Varika -  

Nosacījumos paredzēt ātrās uzlādes staciju, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 7 (Aigars Vītols, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze), "Atturas" – 7 

(Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Valta Varika -  

Par izsoli informēt arī Latvenergo, Virši un citus Latvijā zināmos uzņēmumus, kuri uzstāda 

elektro automobiļu uzlādes stacijas, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsīm "Par" (Valts Variks), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 8 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Valta Varika -  

Ņemot vērā iespējamās tehnoloģiju inovācijas tuvākajā nākotnē, nomas termiņu samazināt 

uz 15 gadiem, 

Atklāti balsojot   

ar 1 balsīm "Par" (Valts Variks), "Pret" – 6 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 9 (Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Neviens priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Valsts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 65 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Daugavas iela 9A, Baldonē.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:19:56) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no juridiskas personas, kas jau līdz šim 

zemi nomāja ceļu uzturēšanai. Šobrīd līguma termiņš ir beidzies, tāpēc viņi atkārtoti vēršas pie 

pašvaldības ar lūgumu nomāt zemi ceļu un ēkas uzturēšanai. Pašvaldība iesniedzējiem piedāvāja 

zemi izpirkt, bet viņi atteicās un vēlas turpināt nomu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Marčenkova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemes vienības 5.7453 ha kopplatībā, dārzkopības kooperatīvai sabiedrībai 

“Veckalni”, nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2034.gada 31.decembrim, 

palīgsaimniecības un ceļu uzturēšanas vajadzībām, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:22:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu zemi 

nomāt, arī iepriekšējais ēku īpašnieks zemi ir nomājis, tomēr no Attīstības pārvaldes saņemta 

ziņa, ka šī zeme perspektīvā paredzēta ielas daļai, tāpēc līgumā iekļauts noteikums, ka 

nomniekam mēneša laikā pēc pašvaldības uzteikuma, zeme jānodod atpakaļ īpašniekam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 1074 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Zemeņu iela, Baložos,) I.L., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par ēku novietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:23:55) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot 

saimniecības ēkas un siltumnīcas atrašanos par tuvu robežai. Jautājumu izskatīja komitejā, kur 

bija ieradušies arī iesniedzēji, un komiteja lēma izsniegt saskaņojumu, jo tas neapdraud 

pašvaldības zemes izmantošanu nākotnē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Hāze, Melnieks, Variks, Jerums, Križanovskis, Pozņaks, 

Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Putniņa. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Atlikt jautājuma izskatīšanu, noskaidrot grāvī pie apskatāmā īpašuma redzamo plūstošo 

(fotogrāfija pie sēdes materiāliem) vielu citā krāsā un tad pieņemt domes lēmumu par 

saskaņojumu, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Valts Variks), "Pret" – 13 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs 

Pozņaks), "Atturas" – 3 (Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš priekšlikumu neatbalstīja un 

balsoja pret, jo šīs ir nošķiramas lietas, tāpat neatbalsta pārmetumus īpašniekam, ka pagājis ilgs 

laiks, jo uzskata, ja cilvēks ir saņēmies sakārtot būvniecības dokumentus, tad šie centieni 

jāatbalsta, bet jautājums par to, kas tek grāvī, jānodod vides speciālistiem, lai viņi noskaidro, un 

ja tas ir kas krimināls, tad attiecīgi jārīkojas. 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Karina Putniņa),  “Atturas” – 3 (Elīna Rasnace, Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma d/s “Veckalni” Nr.89, īpašniekam izvietot 0,54m attālumā 

saimniecības ēku un 3,25m attālumā siltumnīcu no robežas ar Ķekavas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Veckalni”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

16. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:01:15) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saskaņā ar jauno Pašvaldību likuma normām, pašvaldībām 

noteiktā laika periodā jāizvērtē visi spēkā esošie saistošie noteikumi un jāizdod jauni vai 

jāpārapstiprina vecie. Pie šiem saistošajiem noteikumiem ir strādājusi darba grupa, paveikusi 

lielu darbu un sagatavojusi jaunus saistošos noteikumus. Jautājumu izskatīja komitejā, kurā 

atbalstīja arī vairākus priekšlikumus noteikumu precizējumiem. Saistošie noteikumi nosaka 

nekustamo īpašumu piegulošo teritoriju vai teritoriju, kas vērstas pret publisko ārtelpu 

uzturēšanas noteikumus, tie nosaka arī būvju uzturēšanas noteikumus, kā arī nosaka nesakārtotu 

būvju klasifikāciju, vēl citas līdzīgas prasības. Ar šiem noteikumiem tiks izveidota jauna 

komisija, nedefinējot tās nosaukumu, tomēr pārrunājot jautājumu ar speciālistiem secināts, ka 

būtu nepieciešams  definēt komisijas nosaukumu. Par to viņš arī iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Zvaigzne, Bomiņš. Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Saistošo noteikumu 20.punktu izteikt šādā redakcijā: 

20. Ķekavas novadu apseko un aktu par vidi degradējošām ēkām un būvēm noformē Vidi 

degradējošo būvju uzraudzības komisija (turpmāk – komisija). Komisijas sastāvu, vismaz 

piecu locekļu sastāvā, ar rīkojumu apstiprina un maina pašvaldības izpilddirektors, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Elīna Rasnace),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums atbalstīts. 
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2.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

SN 7.punktu izteikt sekojošā redakcijā: Aizliegts pie ēkām un būvēm pilsētas, ciemu un 

detālpānojumu teritorijās, īpašumu daļā, kas vērsta pret publisko ārtelpu un veido 

pilsētvides ainavu, izvietot transportlīdzekļu vrakus, metāllūžņus, cita veida objektus, kas 

degradē pilsētvides ainavu, izņemot, ja ir saņemts pašvaldības saskaņojums. 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Andris Vītols), 

"Atturas" – 10 (Aigars Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums noraidīts. 
 

 

Andris Vītols pauž viedokli par savu balsojumu –  balsoja pret, jo viņam personīgi ir bažas, vai 

viņa veco transportlīdzekli, ar kuru viņš ikdienā pārvietojas, kāds nenodēvēs par vraku un neliks 

pārvietot. 

 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par koriģēto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.5/2024 “Par teritorijas 

kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

17. 
Par investīciju plāna aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:20:03) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – ņemot vērā, ka Ministru kabineta noteikumi paredz 

investīciju plānu aktualizēt ne retāk, kā reizi gadā un to, ka ir apstiprināts pašvaldības šā gada 

budžets un plānotās investīciju aktualitātes, kā arī ņemot vērā, ka ir projekti, kas jau pabeigti, 

sagatavots aktualizētais investīciju plāns šim gadam. Viņš pieļauj, ka šī nav pēdējā reize, kad 

šogad plānu aktualizē. Jautājums izskatīts divās komitejās un tas koriģēts atbilstoši iesniegtajiem 

un atbalstītajiem priekšlikumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Putniņa, Žilko, Ozoliņš, Aigars Vītols, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Mežmalas ielā 4, Krustkalnos,  

Ķekavas pagastā, sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

Jautājums Nr. 18. ar deputātu vairākuma balsojumu izslēgts no sēdes darba kārtības. 

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 6:34:57) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – sagatavots lēmuma projekts atbilstoši iesniegumam ar 

lūgumu atļaut izstrādāt zemes ierīcības projektu ar mērķi izdalīt zemes vienības Rail Baltica 

trases būvniecībai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Voldemāri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:36:29) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī atbilstoši iesniegumam ar lūgumu atļaut izstrādāt zemes 

ierīcības projektu Rail Baltica trasei nepieciešamu zemju izdalīšanai, sagatavots lēmuma 

projekts, kurš komitejā atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Tilta stūri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:37:50) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – sagatavots lēmuma projekts par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu ar mērķi izdalīt Rail Baltica trases realizācijai nepieciešamās zemes 

vienības. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Sarma Nr.98”, 

Baldones pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:39:10) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši saņemtajam iesniegumam sagatavots lēmuma 

projekts ar nosacījumiem zemes ierīcības projekta uzsākšanai Rail Baltica trasei nepieciešamo 

zemju izdalīšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Virši”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:40:28) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis lēmuma projekts ir par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu Rail Baltica trases realizācijai nepieciešamo zemes vienību izdalīšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ainavas”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:41:44) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – lēmuma projekts sagatavots par zemes ierīcības projekta 

izstrādi Rail Baltica trasei nepieciešamo zemju izdalīšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Smilšstūri”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:43:03) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – komitejā izskatīja un atbalstīja jautājumu par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu zemes vienību izdalīšanai Rail Baltica trases vajadzībām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunmežuļi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

26. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:44:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – 2023.gada 19.jūlija domes sēdē pieņēma lēmumu par zemes 

ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica trasei nepieciešamo zemju izdalīšanai, šobrīd 

projekts ir izstrādāts un iesniegts apstiprināšanai. Zemes ierīcības projekts atbilst izvirzītajiem 

nosacījumiem, tāpēc lēmuma projekts sagatavots par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajam īpašumam “Sakaiņu pilskalns”, 

Daugmales pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:46:00) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – arī šis zemes ierīcības projekts izstrādāts Rail Baltica trasei 

nepieciešamo zemju izdalīšanai. Projektu uzsāka izstrādāt saskaņā ar domes 2023.gada 

21.jūnija lēmumu, šobrīd projekts izstrādāts atbilstoši nosacījumiem un virzīts apstiprināšanai. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamajam īpašumam “Dravnieki”, Daugmales 

pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par lokālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:47:23) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt 

lokālplānojuma grozījumus ar mērķi pārcelt transporta infrastruktūras objektu uz citu 

nekustamā īpašuma vietu. Par to arī sagatavots lēmuma projekts un darba uzdevums, komitejā 

atbalstīts un virzīts uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma “Rozītes” grozījumu izstrādi saskaņā ar darba uzdevumu 

nekustamajam īpasumam “Rozītes”, Daugmales pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par lokālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:49:03) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – ņemot vērā pašvaldības ieceri šajā īpašumā realizēt futbola 

halli, nepieciešami grozījumi teritorijas plānojuma apbūves noteikumiem. Sagatavots lēmuma 

projekts par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu ar mērķi mainīt apbūves parametrus šajā 

īpašumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Aigars Vītols, Gorkšs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem saskaņā ar darba 

uzdevumu nekustamajam īpašumam Brīvības ielā 7, Ķekavā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par lokālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:56:12) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu izskatīt un nodot 

publiskajai apspriešanai lokālplānojuma Barši, Krustaklanu ciemā, izstrādāto redakciju. 

Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, komiteja to atbalstīja un virzīja uz domi.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lokālplānojumu nekustamajā īpašumā “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par saistošo noteikumu atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:58:02) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – jautājums saistīts ar spēkā esošo detālplānojumu Celmiņi, 

kas apstiprināts 2009.gadā ar saistošajiem noteikumiem. Pa šo laiku ir mainījušies 

augstākstāvoši normatīvie akti, tāpēc atsevišķi detālplānojuam nosacījumi tiem vairs neatbilst. 

Lai šajā detālplānojumā varētu piemērot šobrīd spēkā esošos normatīvos aktus, tad jāatceļ 

detālplānojuma nosacījumi attiecībā uz centralizētajiem ūdensapgādes un kanalizācijas tīkliem. 

Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komitejā atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols, Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt saistošos noteikumus “Par Ķekavas novada pašvaldības 2009.gada 

27.septembra saistošo noteikumu Nr. SN-TPD-173/2009 “Par detālplānojuma 

nekustamajam īpašumam “Celmiņi”, (kadastra nr. 80700110048) Ķekavas novadā, 

Ķekavas pagastā apstiprināšanu ar Ķekavas Domes saistošajiem noteikumiem” (lēmums 

Nr. 2.§2.1.) atzīšanu par spēku zaudējušiem daļā par ārējās centrālās ūdensapgādes un 

centrālās kanalizācijas nodrošināšanu detālplānojumā “Celmiņi”, Saulgožos, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  
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32. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:03:37) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – 2019.gadā uzsākta detālplānojuam izstrāde, šobrīd iesniegta 

detālplānojuma reakcija, kura atbilst izvirzītajiem nosacījumiem, tāpēc sagatavots lēmuma 

projekts par tā nodošanu publiskajai apspriešanai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajam īpašumam “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

33. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:05:14) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – ir izstrādāti detālplānojuma grozījumi kompleksi ar blakus 

esošiem īpašumiem, ar mērķi pārkārtot zemju savstarpējo robežu, lai palielinātu šīs konkrētās 

zemes vienības platību. Detālplānojuma grozījumi atbilst nosacījumiem, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par tā nodošanu publiskajai apspriešanai.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Lapmeži” grozījumus nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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34. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:06:32) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – 2021.gadā dome pieņēma lēmumu par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu, iesniegta detālplānojuma redakcija, ar kuru paredzēts sadalīt zemi apbūvei 

un izdalīt transporta infrastruktūru. Detālplānojums atbilst nosacījumeim, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par tā nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajos īpašumos “Jaundailes”, un “Govspēda”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

35. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:08:20) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut papildus jau 

noteiktajam apbūves veidam paredzēt šajā detālplānojuma teritorijā noteikt arī rindu māju 

apbūvi. Pašvaldībā saņemtas arī visu pārējo detālplānojuma īpašnieku piekrišanas šādai 

apbūves veida maiņai, līdz ar to sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas paredz gan 

savrupmāju, gan rindu māju apbūvi. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt darba uzdevumu, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2023. gada 19.jūlija 

lēmuma Nr. 21 “Par detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu 

izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos Baložu iela 2  un Merķeļa ielā 12,  Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”, jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 16:13 līdz 16:20. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

36. 
Par tirgu rīkošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:20:33) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska  – sagatavots lēmuma projekts par tirgu rīkošanu novadā 

2024.gadā. Ķekavā paredzēts rīkot sešus tirgus, Baložos trīs, Baldonē divus un Daugmalē vienu. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja un virzīja uz domi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Putniņa, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt tirgus norises vietu un laikus 2024.gadā Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

37. 
Par iekārtu un inventāra nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:23:14) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldībā ir apstiprināta iepirkuma procedūra, ar 

kuru izvēlēts ēdināšanas pakalpojuma sniedzējs Ķekavas novada izglītības iestādēs un sociālās 

aprūpes centrā Baldone. Saskaņā ar noteikumiem uzņēmējam tiks nodotas virtuves un 

palīgtelpas, virtuves iekārtas un inventārs, neparedzot nomas maksu. Saskaņā ar normatīvajiem 

aktiem, ja publiska persona nodod bezatlīdzības lietošanā mantu, tad par to jāpieņem atsevišķs 

lēmums un tam jāpievieno sīks nododamās mantas uzskaitījums. Manta tiek nodota uzņēmējam 

līdz 2025.gada 30.jūnijam vai līdz brīdim, kamēr tiek sniegts pakalpojums. Līgums paredz, ka 

pašvaldība var iekļūt telpās bez papildus saskaņošanas ar lietotāju. Komitejas deva pozitīvu 

atzinumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Romanovska, Zaķe, Kļaviņa, Zvaigzne, Aigars Vītols, 

Ceļmalnieks, Jerums, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot SIA “Baltic Restaurants Latvia”, bezatlīdzības lietošanā šī lēmuma pielikumā 

norādītās virtuves telpas, palīgtelpas, iekārtas un inventāru uz laiku no līguma par 

ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu noslēgšanas brīža līdz 2025.gada 30.jūnijam vai 

pakalpojuma līguma par ēdināšanas pakalpojumu sniegšanu pārtraukšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

38. 
Par maksas pakalpojmumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:43:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldība ar domes lēmumu apvienoja divas iestādes – 

Baldones sporta kompleksu un Ķekavas sporta aģentūru, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par 

maksas cenrāža apstiprināšanu apvienotajai iestādei. Cenrādis ir līdzīgs jau esošajam un 

maksas pakalpojumu cenas aprēķinātas saskaņā ar normatīvajiem aktiem proporcionāli 

izdevumiem. Šā brīža lēmuma projekts paredz, ka maksas cenrādis stājas spēkā no pirmdienas 

18.marta, tomēr ir ierosinājums noteikt cenrāža spēkā stāšanos no šā gada 2.aprīļa. Jautājums 

izskatīts divās komitejās un saņemts pozitīvs atzinums. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Belova, Medne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Izteikt lēmumprojekta lemjošās daļas 2.punktu šādā redakcijā: “2. Šis lēmums stājas spēkā 

ar 2024.gada 2.aprīli.”, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Kristīne Hāze), "Atturas" – nav,   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Koriģē lēmuma projektu atbilstoši priekšlikumam un sēdes vadītājs aicina balsot par to. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojuma cenrādi.  

Lēmums pielikumā.  

 

APVIENOTO KOMITEJU JAUTĀJUMI 

Jautājums Nr. 39. ar deputātu vairākuma balsojumu izslēgts no sēdes darba kārtības. 

 

40. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:50:32) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saistībā ar jauno Pašvaldību likumu līdz šā gada 30.jūnijam 

jāpārskata spēkā esošie vai jāizstrādā jauni saistošie noteikumi. Tas arī izdarīts un ir izstrādāts 

jauns likumam atbilstošs Ķekavas novada pašvaldības nolikums. Saistošie noteikumi izgājuši 

sabiedrisko apspriešanu un izskatīts Apvienotajā komitejā, gūstot atbalstu. Žilko vērš uzmanību 

uz to, ka materiāliem pievienota salīdzinošā tabula, kurā redzams, kas nolikumā mainīsies 

salīdzinoši ar spēkā esošo nolikumu, pievienoti arī divi priekšlikumi, kas Žilko prāt ir loģiski un 

atbalstāmi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Zelčs. 

Ceļmalnieka norāda uz kļūdām nolikumam pievienotajā struktūrshēmā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Izteikt Nolikuma 9.6. punktu "kapsētu uzturēšanu" 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Papildināt pašvaldības nolikumu ar 32.27.punktu: 

“32.27. Vidi degradējošo būvju uzraudzības komisija.” 

Atbilstoši papildināt struktūrshēmu. 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Ņemot vērā, ka apvienotajā komitejā tika atzīts, ka centralizēti saņemtie problēmu 

pieteikumi mēdz pazust: Pirms likvidēt teritoriālās pārvaldes, panākt, lai centralizētā 

sistēma strādā efektīvi, bez problēmu pieteikumu pazušanas, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 4 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

 

4.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Lai novērstu iespējamo administratīvā resursa izmantošanu, izslēgt nolikuma 14.12. 

punktu, par to, ka Domes priekšsēdētājs īsteno pakļautību pār Sabiedrības informēšanas 

un mārketinga (SIM) nodaļu.  

Proti- saglabāt esošo situāciju ar nodaļas pakļautību Administratīvās pārvaldes vadītājam. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – šis priekšlikums, SIM nodaļu pakļaut pa tiešo domes 

priekšsēdētājam, tika iestrādāts nolikumā Apvienotās komitejas laikā viņš jau vērsa uzmanību, 

ka tas neatbilst labas pārvaldības praksei, un arī šodien viņš centās vērst uzmanību uz to, ka 

SIM nodaļa nav domāta domes priekšsēdētāja reklamēšanai, sabiedriskajām attiecībām un 

mārketingam, tāpēc viņš ar priekšlikumu vēlējās saglabāt esošo situāciju, kad nodaļas darbu 

kontrolē Administratīvā pārvalde, jo šīs nodaļas galvenais uzdevums ir veidot pašvaldības tēlu. 

Attiecībā uz iepriekšējo priekšlikumu, viņš uz šo problēmu vērsa uzmanību jau Apvienotajā 

komitejā, jo domes vadība atzina, ka attiecībā uz centralizēti iesniegtajiem iesniegumiem, tie 

mēdz pazust vai tos nepietiekami apstrādā. 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu ar labojumiem. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.7/2024 „Ķekavas novada 

pašvaldības nolikums” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Variks balsoja pret, jo netika atbalstīts priekšlikums par SIM nodaļas atstāšanu administrācijas 

pakļautībā, kas radīs liekas domstarpības un tas nebija vajadzīgs. 

Putniņa balsoja par, jo nolikums ir vajadzīgs un ir jāstrādā, tomēr viņa neatkāpjas no sava 

uzstādījuma, ka Baldonē, Baložos un Daugmalē ir vajadzīgi pārvaldnieki un nav nozīmes, kā šos 

amatus nosauc. Viņa pauž viedokli, ka tas ir tikai laika jautājums, kad pie šīs problēmas būs 

jāatgriežas un viņa no šī sava viedokļa neatkāpsies. 

 

41. 
Par reglamenta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:01:42) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pašvaldības darba reglaments ir viens no normatīvajiem 

aktiem, ko paredz jaunais Pašvaldību likums. Šis dokuments ir sagatavots un izskatīts 

Apvienotajā komitejā, atbalstīts un atšķirības redzamas pārskata materiālā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Reglamenta 13. un 14. punktā vārdkopu "domes priekšsēdētājam" aizstāt ar "sēdes 

vadītājam", 

Atklāti balsojot   

ar 19 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Valta Varika - 

Noteikt 2 nedēļu termiņu jautājuma izskatīšanai komitejās (41. punkts). 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums balsoja par priekšlikumu. Viņš saka paldies Varikam par priekšlikumu, par ko runāja arī 

Apvienotajā komitejā, jo šī priekšlikuma būtība bija neļaut pazust priekšlikumiem un 

jautājumiem, kas ir novizēti uz komitejām, jo kā tika noskaidrots Apvienotajā komitejā, tad 

priekšlikumus sēdes vadītājs var novirzīt skatīšanai komitejās, bet termiņš tam nav noteikts, 

tāpēc tos var izskatīt arī pēc vairākiem gadiem. Šis bija mēģinājums to labot, bet, žēl, tas neguva 

atbalstu. 
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Variks balsoja par priekšlikumu, jo kā jau Jerums minēja, ir nelāga līdzšinējā pieredze, viņš min 

konkrētu piemēru, kur priekšlikums tika novirzīts komitejai, bet nu jau pagājuši trīs mēneši un 

tas vēl arvien nav skatīts komitejā. Priekšlikumu viņš iesniedza, lai izvairītos no šādām 

situācijām.   

 

 

3.priekšlikums no Jura Jeruma - 

31.punktu izteikt sekojošā redakcijā: "Kārtību sēdē nodrošina sēdes vadītājs. Ja deputāts 

atkārtoti neievēro kārtību sēdē, to fiksē protokolā." 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 8 

(Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Jerums pauž vedokli par savu balsojumu – arī attiecībā uz šo problēmu viņš vērsa uzmanību Ap 

vienotajā komitejā, tomēr reglamentā saglabāta līdzšinējā versija, kā rezultātā kritēriji, pēc 

kuriem sēdes vadītājs izlems, kad vairs nedot vārdu deputātam, nav skaidri, un tas vedina domāt, 

ka vērtējums būs subjektīvs un, viņaprāt, tas nav korekti. 

 

 

4.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Reglamentā paredzēt līgumu slēgšanas gradāciju un precizēt gadījumus, kad līgumus slēdz 

domes priekšsēdētājs, bet kad izpildstruktūras vadītājs. 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par koriģēto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības darba reglamentu.  

Lēmums pielikumā.  
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42. 
Par teritorijas plānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:12:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – normatīvie akti paredz, ka pēc novadu administratīvi 

teritoriālās reformas ir jāuzsāk un jāizstrādā vienots teritorijas plānojums visai Ķekavas novada 

teritorijai, un plānojums jāpabeidz līdz 2025.gada 31.decembrim. Ņemot vērā darba apjomu un 

ierobežotos termiņu un resursus, speciālisti aicina piesaistīt ārpakalpojuma sniedzēju. Viņš 

iepazīstina ar lēmuma projektu. Jautājums izskatīts Apvienotajā komitejā kā piebalsotais, tas 

atbalstīts un virzīts uz domi.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Jansone, Žilko, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt Ķekavas novada teritorijas plānojuma izstrādi un apstiprināt tā izstrādes darba 

uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jerums balsoja par, tomēr atgādina  to, ka procesus varēja virzīt paralēli, tas ir tas ko dome 

noskaidroja jau pirms gada. Tāpat viņš uzskata, ka pārmetumi iepriekšējai Attīstības komitejas 

vadītājai Putniņas kundzei ir nevietā, jo darbs pirmajos divos šī sasaukuma gados pie šī 

jautājuma nenotika, kad Attīstības komiteju vadīja Andris Vītols, jo tad viņam bija citas 

nodarbošanās Tieslietu ministrijā un tur viņš bija pārāk aizņemts, lai veltītu laiku necilai 

pašvaldībai. 

Žilko balsoja par, viņš arī nevienam neizska pārmetumus, jo to dara ļoti reti, toties viņš labprāt 

izsaka atzinumus par labu darbu. 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:24. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


